

Pads

System 3 Acrylic Pad

دفاتر للرسم

كراسات سستم ٣ للتلوين بألوان الأكريلك



طور هذا الورق خصيصاً ليناسب إستخدام ألوان الأكريلك سستم ٣ ووسائطها المختلفة. يتميز سطح الورق بخشونة متفردة توفر ملمساً ملائماً ليس فقط لألوان سستم ٣ ولكن لكل ألوان الأكريلك المتوفرة في السوق.

This acrylic paper has been developed specifically for use with System 3 colours and mediums. Its remarkable irregular linen textured surface offers ideal tooth not only for System 3 colours, but also for all acrylic paints on the market.

Item No.	رقم الصنف	Sheets	عدد الورق	Size	المقاس	g/m ²	جم/م ²	Pack	العبوة
DR-403600500		20		A5		230		6	
DR-403600400		20		A4		230		6	
DR-403600300		20		A3		230		3	
DR-403600200		20		A2		230		3	

Georgian Oil Painting Paper

كراسات جورجيان للرسم بألوان الزيت



الورق مغطى بثلاث طبقات من الجسو ليصبح جاهزاً للإستخدام ويمنع تسرب اللون. ملائم لكل من ألوان الزيت والأكريلك. سطح الورق ممتاز محبب وخشونته مميزة. يمكن إستخدامه أيضاً في الرسم بألوان الباستيل الزيتية.

The paper is triple-priming creates a perfect ready to use painting surface prevents seepage through the back. Suitable for both oils & acrylics. Fine grain surface, embossed distinctive grain. Ideal for use with oil pastels.

Item No.	رقم الصنف	Sheets	عدد الورق	Size	المقاس	g/m ²	جم/م ²	Pack	العبوة
DR-403611700		12		22.5x29.7cm		250		3	
DR-403612200		12		30x40cm		250		3	
DR-403611900		12		25x35cm		250		3	
DR-403612700		12		40x50cm		250		3	

Aquafine Watercolor Pads & Spirals

كراسات أكوافاين للألوان المائية



يصنع على آلة تصنيع الورق (فوردرينير) بإستخدام لب الأخشاب الطبيعي. لا يحتوي على أي أحماض أو أصباغ وذلك لحماية الورقة من تلف قد يلحق بلونه وللحفاظ على سلامة الورق بمرور الوقت..

Is manufactured on a Fourdrinier machine using 100% virgin woodpulp. Acid-free & buffered to prevent deterioration of colour & to preserve the integrity of the paper over time.

Item No.	رقم الصنف	Sheets	عدد الورق	Size	المقاس	g/m ²	جم/م ²	Pack	العبوة
DR-403660056		12		20x40cm Pad		300		6	
DR-405660060		12		18x25cm Spiral		300		6	